

KEY STATEMENTS FOR THE 2024 MEMORIAL DAY BLENDING CONFERENCE

ကျွန်ုပ်တို့ဖြတ်ကျော်ခဲ့သော အရာခပ်သိမ်းသည် တစ်ခုတည်းသောအကြံအစည်သာရှိကြောင်း -

ယင်းမှာ ဘုရားသခင်၏အသက်သည် ကျွန်ုပ်တို့မှတစ်ဆင့် လွတ်မြောက်ခြင်းရှိ၍၊

ကျွန်ုပ်တို့၌ ထင်ရှားခြင်းရှိရန် ဖြစ်ကြောင်း သိနားလည်ရန် လိုအပ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏အပြင်လူသည် အတွင်းလူ လွတ်မြောက်လာခြင်းနှင့် ထင်ရှားလာခြင်းရှိသည့်အတိုင်းအတာအထိ ကျိုးပဲ့ခြင်း ရှိပါစေသော။

ဤအရာသည် အဖိုးထိုက်တန်လှပြီး၊ ဤအရာသည် သခင်ဘုရား၏အစေခံများ၏ လမ်းပင်ဖြစ်သည်။

သခင်ဘုရား၌ တည်နေခြင်းမှာ ကိုယ်တော်နှင့်အတူ တစ်ဝိညာဉ်တည်းဖြစ်ရန် ဖြစ်ပြီး၊

အကျိုးသက်ရောက်မှုရှိသော ဆုတောင်းချက်များမှာ ကျွန်ုပ်တို့ သခင်ဘုရား၌ တည်နေခြင်းနှင့်

ကိုယ်တော်၏စကားတော်များ ကျွန်ုပ်တို့၌ တည်နေခြင်း၏ ရလဒ်ပင်ဖြစ်သည်။

ခရစ်တော်ကို အသက်၏စီးဆင်းခြင်းအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းသည်

ဘုရားသခင်၏ အံ့ဩဖွယ်ရာ ရှင်သန်သော တည်ဆောက်ခြင်း၊ ဘုရားသခင်၏ ခမ်းနားထည်ဝါသောအိမ်တော်အတွက်

အသက်၏အမှုတော်ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အား မျိုးကြဲသူများ၊ စိုက်ပျိုးသူများ၊ ရေလောင်းသူများ၊

မွေးဖွားသူများ၊ ကျွေးမွေးသူများနှင့် တည်ဆောက်သူများဖြစ်စေရန် ဖြစ်သည်။

ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် မျက်နှာဖုံးဖွင့်ထားလျက် သခင်ဘုရား၏ဘုန်းတော်ကို မျှော်ကြည့်လျက် မှန်ကဲ့သို့ ရောင်ပြန်ဟပ်ကာ၊

ဘုန်းတော်မှဘုန်းတော်သို့ တူညီသော သဏ္ဍာန်တော်အထဲသို့ ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲ ခံရကြသည်။

**Outline of the Messages
for the Memorial Day Blending Conference
May 24-27, 2024**

**GENERAL SUBJECT:
ခရစ်ယာန်အသက်တာ**

Message One

ခရစ်ယာန်အသက်တာ၏ ပင်ကိုမူလပုံဆောင်ချက်

ဖတ်ရန်ကျမ်း။ ။ ယော၊၁၄း၂၁၊ ၂၃။ ၂ကော၊၂း၁၀။ ၄း၆-၇

- I. ခရစ်ယာန်အသက်တာသည် ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်ခြင်းအသက်တာ ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်ရှင်ခြင်းသည် ခရစ်တော်ဖြစ်သင့်ပြီး၊ ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်ရန်နည်းလမ်းမှာ ခရစ်တော်ကို ချစ်ခြင်းပင်ဖြစ်သည် - ဖိ၊၁း၁၉-၂၁က။ ဂလ၊၂း၂၀။**
- A. ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို အဆုံးစွန်အထိ ချစ်ခြင်းအားဖြင့် ခရစ်တော်ကို အသက်ရှင်နိုင်ကြသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ကို မချစ်လျှင် ကိုယ်တော်ကို ကျွန်ုပ်တို့အသက်မရှင်နိုင်ပါ။ ကိုယ်တော်ကို ချစ်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းတစ်ခုလုံးကို ကိုယ်တော်အပေါ်မှာ အာရုံစူးစိုက်ခြင်းငှာ အကောင်းဆုံးနည်းလမ်းဖြစ်သည် - ၂ကော၊၅း၁၄။ ၁ယော၊၄း၁၉။ ဖိ၊၁း၁၉-၂၁က။ မာ၊၁၂း၃၀။ ဗျာ၊၂း၄-၅။ ယော၊၁၄း၂၁၊ ၂၃။ ၂း၁၅-၁၇။ ၁ပေ၊၁း၈။ ၁ကော၊၂း၉။ ၁ဇီး၊၂။
- B. ဘုရားသခင်ကို ချစ်ခြင်းဆိုသည်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ဖြစ်ခြင်းတစ်ခုလုံး - ဝိညာဉ်၊ စိတ်နှင့် ခန္ဓာတို့နှင့်အတူ စိတ်နှလုံး၊ စိတ်၊ အသိဉာဏ်နှင့် အစွမ်းသတ္တိအားလုံး (မာ၊၁၂း၃၀) - ကို ကိုယ်တော်အပေါ် အကြွင်းမဲ့ထားရှိရန်၊ ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းတစ်ခုလုံးသည် ကိုယ်တော်အားဖြင့် သိမ်းပိုက်လွှမ်းမိုးခြင်းနှင့် ကိုယ်တော်၌ ပျောက်ဆုံးသွားခြင်းရှိရန် ဆိုလိုခြင်းဖြစ်သည်။ သို့မှသာ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ထံ အရာခပ်သိမ်းဖြစ်လာ၍၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏နေ့စဉ်အသက်တာ၌ ကိုယ်တော်နှင့် လက်တွေ့ကျစွာ တစ်လုံးတစ်ဝဖြစ်ကြမည်ဖြစ်သည်။
- C. ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်ကို ချစ်သောအခါ "ဝိညာဉ်တော်သည် ဘုရားသခင်၏ နက်နဲသောအရာတိုင်အောင် ခပ်သိမ်းသောအရာတို့ကို စစ်တော်မူ၏" (၁ကော၊၂း၁၀)။ စစ်တော်မူခြင်း အတွက် ဂရိစကားလုံးမှာ အားတက်တရော စူးစမ်းရှာဖွေမှုကို ရည်ညွှန်းခြင်း၌ အသုံးပြုထားပြီး၊ လေ့လာရှာဖွေခြင်းအားဖြင့်မဟုတ်ဘဲ၊ စူးစမ်းစစ်ဆေးဖော်ထုတ်ခြင်းအားဖြင့် မှန်ကန်တိကျစွာ သိရှိရခြင်းကို ရည်ညွှန်းသည်။ ဘုရားသခင်၏ဝိညာဉ်တော်သည် ခရစ်တော်နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် ဘုရားသခင်၏ နက်နဲခြင်းများကို စစ်ဆေးဖော်ထုတ်၍၊ ကျွန်ုပ်တို့သိမှတ်နားလည်ခြင်းနှင့် ပါဝင်ပတ်သက်ဆက်နွှယ်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝိညာဉ်၌ ၎င်းတို့ကို ကျွန်ုပ်တို့ထံ ပြသပေးသည်။
- D. ခရစ်ယာန်အသက်တာကို အသက်ရှင်ခြင်းမှာ ဘုရားသခင်၏သားတော် ယေရှုကို ချစ်ခြင်းဖြင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခမည်းတော်နှင့် သားတော်အားဖြင့် ချစ်ခြင်းခံရကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့ထံ သားတော်၏ ထင်ရှားပေါ်ထွန်းခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ သူတို့၏ အကြည့်အရှုကြွလာ၍ သူတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ အပြန်အလှန်ကိန်းဝပ်နေခြင်းကို မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ခြင်းပင် ဖြစ်သည် - ယော၊၁၄း၂၁၊ ၂၃။
- E. ခရစ်ယာန်အသက်တာသည် ဘုရားသခင်ကို ချစ်ခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာအဖြစ် ဘုရားသခင်ကိုယ်တော်တိုင်ဖြင့် အချင်းချင်းကို ချစ်ခြင်းပင် ဖြစ်သည်။ ခရစ်တော်သည် ဤလောက၌ ချစ်ခြင်းမေတ္တာအဖြစ် ဘုရားသခင်၏အသက်ကို အသက်ရှင်ခဲ့ပြီး၊ ယခု ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်ဖြစ်ကာ၊ ဤလောကတွင် တူညီသော ချစ်ခြင်းမေတ္တာကို ကျွန်ုပ်တို့အသက်ရှင်နိုင်ရန်နှင့် ကိုယ်တော်၏ပျောက်ဆုံးသူကို ရှာဖွေခြင်းနှင့် အပြစ်သားကိုကယ်တင်ခြင်းအမှုတော် ခရီးစဉ်၌ ကိုယ်တော်နှင့်တူညီခြင်း ရှိနိုင်ရန် ဖြစ်သည် - ၁ယော၊၄း၁၆-၁၉။ လု၊၁၀း၂၅-၃၇။ ၁ဇး၊၁၀။ ၈၊၄း၂၀-၂၁။ ညွှန်း၊ ဂလ၊ ၅း၁၃-၁၅။

II. ခရစ်ယာန်အသက်တာကို အသက်ရှင်ရန်မှာ အရာခပ်သိမ်းကို ခရစ်တော်၏ပုဂ္ဂိုလ်တော်၌၊ ခရစ်တော်၏မျက်နှာတော်၌ လုပ်ဆောင်ရန် ဖြစ်သည် - ၂ကော၂:၁၀။ ၄:၆-၇။

- A. ပုဂ္ဂိုလ် အတွက် ဂရိစကားလုံးမှာ ၄:၆ ၌ကဲ့သို့ တိုက်ရိုက်အနေဖြင့် “မျက်နှာ”ကို ရည်ညွှန်းသည်။ ၎င်းသည် မျက်စိအနားပတ်လည်ရှိအပိုင်း၊ အတွင်းပိုင်း စဉ်းစားမှုနှင့် ခံစားမှုများကို ဖော်ပြသည့်အကြည့်၊ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ခုလုံးကို ပြသသော၊ ထင်ရှားဖော်ပြသော အကြည့်ကို ရည်ညွှန်းခြင်းဖြစ်သည်။
- B. ယုံကြည်သူများအတွက် စံနမူနာဖြစ်ခဲ့သော တမန်တော်ပေါလုသည် (၁တီ၂:၁၆) ကိုယ်တော်၏မျက်စိတော်၌ ထင်ရှားပြသသည့် ကိုယ်တော်ပုဂ္ဂိုလ်တော်တစ်ခုလုံး၏ ညွှန်ရာအတိုင်း ခရစ်တော်၏မျက်နှာတော်တွင် အသက်ရှင်ကာ ပြုမူလုပ်ဆောင်ခဲ့သည့်သူ ဖြစ်သည်။
- C. ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးသည် သခင်ဘုရားထံသို့ လှည့်ပြန်လာသည့်အခါတိုင်း ဖုံးကွယ်ရာသည် ကျွန်ုပ်တို့၏စိတ်နှလုံးမှ ဖယ်ရှားခံရပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် မျက်နှာဖုံးဖွင့်ထားလျက် ဘုန်းတော်၏သခင်ဘုရားကို ကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အမှန်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ အဝေးသို့လှည့်သွားသော စိတ်နှလုံးသည် ဖုံးကွယ်ရာဖြစ်သည်။ မျက်နှာဖုံးဖွင့်ထားသော မျက်နှာမှာ အဖုံးဖွင့်ထားသော စိတ်နှလုံးဖြစ်ကာ၊ ယေရှုခရစ်၏ မျက်နှာတော်၌ ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်ကို ကြည့်ရှုရန်ဖြစ်သည် - ၂ကော၂:၁၆၊ ၁၈။ ၄:၆-၇။ ၁ရုမော့၁၆:၇။ ဧ၁:၁၈က။
- D. ဘုရားသခင်၏ဘုန်းတော်သည် ခရစ်တော်၏မျက်နှာတော်၌ ဖြစ်ပြီး၊ ကိုယ်တော်၏မျက်နှာတော်၊ ကိုယ်တော်၏ပုဂ္ဂိုလ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ရှိ ကိန်းဝပ်နေသော ဖိုးထိုက်ဘဏ္ဍာဖြစ်သည် - ၂ကော၂:၄:၆-၇။ ၁ပေ၂:၄။
- E. ကျွန်ုပ်တို့သည် တန်ဖိုးမရှိသော၊ ကျိုးပဲ့လွယ်သော မြေကြီးတန်ဆာများဖြစ်ကြသည်။ သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်အတွင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် တန်ဖိုးဖြတ်မရသောဘဏ္ဍာ၊ ခရစ်တော်ကိုယ်တော်တိုင်၏ မျက်နှာတော်၊ ပုဂ္ဂိုလ်တော်ကို ထည့်ဝင်ထားသည် (၂ကော၂:၁၀။ ၄:၆)။ စကြဝဠာတစ်ခုလုံး၌ ယေရှု၏မျက်နှာတော်ကို ကြည့်ရှုခြင်းလောက် လွန်စွာ တန်ဖိုးရှိလှသည့် အရာ ဘာမျှမရှိပါ (က၂:၃၂၀။ ထွ၂:၅၃၀။ ၃၃:၁၁၊ ၁၄။ ဆာ၂:၅၄၊ ၈။ ဗျာ၂:၅)။
 1. ကိုယ်တော်၏မျက်နှာတော်၌ ကျွန်ုပ်တို့အသက်ရှင်ခြင်း၊ ကိုယ်တော်ဖြစ်ခြင်း၏ ညွှန်ရာကို ကြည့်ခြင်းရှိသည့်အခါ မှသာလျှင် ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့ထံ ထိုသို့သော ဖိုးထိုက်ဘဏ္ဍာဖြစ်ကြောင်း အာရုံခံစားရလိမ့်မည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၌ ပြဿနာအချို့ရှိမည်ဆိုလျှင် ကိုယ်တော်ကို ပြောပြရန်သာ လိုအပ်သည်။ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ပင် ရှိနေပြီး၊ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ မျက်နှာချင်းဆိုင် ရှိနေသည် - ၆:၄:၆။
 2. ဘုရားသခင်ကို မြင်ခြင်းမှာ ဘုရားသခင်ကို ရရှိခြင်းနှင့် ညီမျှပြီး၊ ယင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့ကို ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့အထံသို့ ကိုယ်တော်၏ ဒြပ်သဘာဝ၌ ဘုရားသခင်ကို လက်ခံရရှိခြင်းဖြစ်သည် (ယောဘ၂:၄၅-၆။ ၆၅:၈)။ ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့ကြည့်ရှုနေကြသည့် ဘုရားသခင်သည် ပြီးမြောက်ပြည့်စုံသော ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်တော်မူပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်၌ ကိုယ်တော်ကို ကြည့်ရှု၍၊ ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းအထံသို့ ဘုရားသခင်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများကို စုပ်ယူရရှိနိုင်ကာ၊ တစ်နေ့ပြီးတစ်နေ့ ဘုရားဆိုင်ရာပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲခြင်းအောက်၌ ရှိနိုင်ကြသည် (၂ကော၂:၁၈။ ၆၁၄:၂၂-၂၃။ ကော၂:၄:၅)။
- F. ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်ရှိ သခင်ဘုရားထံသို့ ကျွန်ုပ်တို့စိတ်နှလုံး လှည့်ပြန်လာ၍ ကိုယ်တော်ကို မျက်နှာချင်းဆိုင် ကြည့်ရှုခြင်းနှင့် ကိုယ်တော်ကို အခြားသူများအထံသို့ ရောင်ခြည်လွှတ်သောအခါ (ဟောရှာ၆:၁၊ ၅) ကျွန်ုပ်တို့သည် “ကိုယ်တော်ဖြစ်တော်မူသည့်အတိုင်းကို ကျွန်ုပ်တို့ မြင်ကြမည်ဖြစ်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်နှင့် တူကြလတံ့သော” နေရက်တိုင်အောင် ကိုယ်တော်၏ဘုန်းထင်ရှားသော ပုံသဏ္ဍာန်တော်အထံသို့ ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲခံရခြင်း ဖြစ်စဉ်၌ ရှိနေကြခြင်း ဖြစ်သည် - ၂ကော၂:၁၈-၄:၁။ ၁ယော၂:၅။ ဗျာ၂:၅။

III. ခရစ်ယာန်အသက်တာကို အသက်ရှင်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့ကို ခေါ်ခဲ့သော ခေါ်တော်မူခြင်းနှင့် ထိုက်တန်စွာ လျှောက်လှမ်းခြင်း ဖြစ်သည် - ဧ၂:၁-၄။

A. ဘုရားသခင်ခေါ်တော်မူခြင်းနှင့် ထိုက်တန်စွာ လျှောက်လှမ်းခြင်း၏ ပထမအချက်မှာ ခရစ်တော်ကိုယ်ခန္ဓာတော်၏ စစ်မှန်ခြင်းအဖြစ် ဝိညာဉ်တော်၏ တစ်လုံးတစ်ဝဖြစ်ခြင်းကို ဘုရားဆိုင်ရာဂုဏ်အင်္ဂါများအားဖြင့် ၎င်းနှင့်အတူ ခွန်အားသန်စွမ်းစေခဲ့သော ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲသည့် လူသားကောင်းမြတ်ခြင်းများဖြင့် စောင့်ထိန်းရန် ဇွဲလုံ့လရှိခြင်း ဖြစ်သည် - အငယ်၊ ၁-၄။

1. ဘုန်းထင်ရှားခဲ့သောယေရှု၏ ဝိညာဉ်တော်၌ ယေရှု၏ ပုံသဏ္ဍာန်ပြောင်းလဲသော လူသားဇာတိ ရှိနေသည်။ ကိုယ်ခန္ဓာတော်တစ်ကိုယ်တည်းအတွက် ဝိညာဉ်တော်တစ်ပါးတည်းကို သောက်သုံးခြင်းနှင့် စီးထွက်ခြင်းမှာ လူသားယေရှု၏ ဝိညာဉ်တော်ကို သောက်သုံးခြင်းနှင့် စီးထွက်ခြင်းဖြစ်ကာ၊ ယေရှု၏လူသားဇာတိကို ကိုယ်တော်၏ဘုရားဆိုင်ရာဖြင့် အားဖြည့်ကြွယ်ဝစေသော နိမ့်ချခြင်း၊ နူးညံ့သိမ်မွေ့ခြင်းနှင့် မေတ္တာ၌ အချင်းချင်းကို သည်းခံခြင်းအတွက် ကြာရှည်သည်းခံခြင်းတို့၏ လူသားကောင်းမြတ်ခြင်းတို့နှင့်အတူ သောက်သုံးခြင်းနှင့် စီးထွက်ခြင်းဖြစ်သည် - ယော၊ ၇:၃၇-၃၉။ ၁ကော၊ ၁၂:၁၃။ တ၊ ၁၆:၇။ ဧ၊ ၄:၂-၃။
2. ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရား၏နာမတော်ကို ခေါ်ဆိုပြီး၊ ကိုယ်တော်အပေါ် စားသုံးမီခိုခြင်းရှိမည်ဆိုလျှင် ယေရှုကို လူတစ်ဦးအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရလိမ့်မည် ဖြစ်ပြီး၊ ကိုယ်တော်၏ မြှင့်တင်ခံရသော လူသားဇာတိ၏ ကောင်းမြတ်ခြင်းများအားလုံးသည် ယေရှု၏ဝိညာဉ်တော်၌ ကျွန်ုပ်တို့၏အရာဖြစ်လာကာ၊ ခရစ်တော်ကိုယ်ခန္ဓာတော်၏ စစ်မှန်ခြင်းအဖြစ် စစ်မှန်ခြင်း၏ဝိညာဉ်တော်၌ ပြန်လည်ရယူခံရသော အသင်းတော်အသက်တာကို လက်တွေ့လုပ်ဆောင်ခြင်းအတွက် ဖြစ်လာမည်ဖြစ်သည် - ၁ကော၊ ၁၃:၂။ ၁ဝ:၃-၄၊ ၁၇။ ၁၂:၃၁၊ ၁၃။ ၁၆:၁၃။ ဧ၊ ၄:၃-၄။

B. ဘုရားသခင်ခေါ်တော်မူခြင်းနှင့် ထိုက်တန်စွာ လျှောက်လှမ်းခြင်း၏ ဒုတိယအချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် အရာခပ်သိမ်း၌ ဦးခေါင်းတော် ခရစ်တော်အထဲသို့ ကြီးထွားခြင်းရှိရန် ဖြစ်သည် - အငယ်၊ ၁၅-၁၆။

1. ကိုယ်တော်၏ကိုယ်ခန္ဓာတော်တည်ဆောက်ခြင်းအတွက် အရာခပ်သိမ်း၌ ခရစ်တော်အထဲသို့ ကြီးထွားရန်အလို့ငှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်အား လူသစ်တစ်ဦးထုတ်လုပ်ခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ အရာအားလုံးပါဝင်သော၊ စကြဝဠာဆိုင်ရာ အစားထိုးခြင်းအဖြစ် မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်ရန် လိုအပ်သည်။ သို့ဖြစ်၍ ကျွန်ုပ်တို့သည် “ကိုယ်တော်စကားကို နားထောင်”၍ “ယေရှုတစ်ပါးတည်းသာ” မြင်ရမည်ဖြစ်သည် - မာ၊ ၉:၇-၈။
2. ခရစ်တော် မဟုတ်သောအရာမှန်သမျှ သို့မဟုတ် မဟုတ်သောသူမှန်သမျှကို ဘုရားသခင် “အလုပ်ဖြုတ်တော်မူသည်”။ ဘုရားသခင်သည် ကိုယ်တော်၏ဓမ္မဟောင်းစီမံကိန်းရှိ အရာခပ်သိမ်းကို ခရစ်တော်ဖြင့် အစားထိုးတော်မူသည် - ၁:၁-၈။ မ၊ ၁၇:၃-၅။ ကော၊ ၂:၁၆-၁၇။ ဟေ၊ ၂:၁၀-၁၀။ ၁:၅-၆။ ညွှန်း၊ ဟေရှု၊ ၂:၂၀-၂၅။
3. ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖန်ဆင်းသောအခါ ကိုယ်တော်က ကျွန်ုပ်တို့ကို “ငှားရမ်းတော်မူသည်”။ ကိုယ်တော်က ကားတိုင်ပေါ်မှာ ကျွန်ုပ်တို့ကို တင်ထားပြီး၊ ခရစ်တော်နှင့်အတူ ကားတိုင်ပေါ်မှာသေစေသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့ကို “အလုပ်ဖြုတ်တော်မူသည်”။ ကိုယ်တော်က ကျွန်ုပ်တို့ကို ခရစ်တော်နှင့်အတူတကွ ရှင်ပြန်ထမြောက်စေသောအခါ ကျွန်ုပ်တို့ကို ဘုရား-လူများ၏ အသစ်သောမျိုးစိတ်များ၊ ကိုယ်တော်၏ စုပေါင်းလက်ရာမွန်အဖြစ် ဘုရားသခင်၏တီထွင်မှုအသစ်ဖြစ်စေခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ကို “ပြန်လည်ငှားရမ်းကာ”၊ ကိုယ်တော်၏ဘုန်းတော်၊ ကိုယ်တော်၏စုပေါင်းထင်ရှားခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဖန်ဆင်းခြင်း၏ နဂိုမူလ ရည်ရွယ်ချက်သို့ ပြန်လည်ခေါ်ဆောင်ခဲ့သည် - က၊ ၁:၂၆။ ဂလ၊ ၂:၂၀။ ဧ၊ ၂:၆၊ ၁၀၊ ၁၅။ ဟေရှု၊ ၄:၃-၇။

C. ဘုရားသခင်ခေါ်တော်မူခြင်းနှင့် ထိုက်တန်စွာ လျှောက်လှမ်းခြင်း၏ တတိယအချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယေရှုရှိသော စစ်မှန်ခြင်းအဖြစ် ခရစ်တော်ကို သင်ယူခြင်းရှိရန် ဖြစ်သည် - ဧ၊ ၄:၂၀-၂၄။

1. ယေရှုရှိသော စစ်မှန်ခြင်း သည် ဧဝံဂေလိစာစောင်လေးစောင်၌ မှတ်တမ်းတင်ထားသည့်အတိုင်း ယေရှု၏အသက်တာ အခြေအနေမှန်ကို ရည်ညွှန်းသည်။ ယေရှုသည် အရာခပ်သိမ်းကို ဘုရားသခင်၌၊ ဘုရားသခင်နှင့်အတူ၊ ဘုရားသခင်အတွက် လုပ်ဆောင်ခြင်းရှိသည့် အသက်တာကို အသက်ရှင်ခဲ့သည်။ ဘုရားသခင်သည် ကိုယ်တော်၏အသက်ရှင်ခြင်း၌ရှိပြီး၊ ကိုယ်တော်သည် ဘုရားသခင်နှင့် တစ်လုံးတစ်ဝ ဖြစ်ခဲ့သည် - အငယ်၊ ၂၀-၂၁။

2. မြေကြီးပေါ် ကိုယ်တော်၏အသက်တာ၌ ကိုယ်တော်သည် ဧဝံဂေလိစာစောင် လေးစောင်တွင် ဖွင့်ပြထားသည့်အတိုင်း စံနမူနာကို ချမှတ်တည်စေခဲ့သည်။ ထိုနောက် ကားတိုင်ပေါ်အသေခံကာ၊ အသက်ပေးသောဝိညာဉ်တော်ဖြစ်လာရန် ရှင်ပြန်ထမြောက်တော်မူသည်။ သို့မှသာ ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့အထဲသို့ ကျွန်ုပ်တို့အသက်ဖြစ်ရန် ဝင်ရောက်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၏ပုံဥပမာအတိုင်း ကိုယ်တော်ထံမှ သင်ယူရမည်ဖြစ်ကာ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ဇာတိအသက်အားဖြင့်မဟုတ်ဘဲ၊ ရှင်ပြန်ထမြောက်ခြင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏အသက်အဖြစ် ကိုယ်တော်အားဖြင့် သင်ယူရမည်ဖြစ်သည် - ၁ကော၊ ၁၅:၄၅။ ကော၊ ၁၃:၄။
 3. ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ဘုရားကို ချစ်ခြင်း၊ ကိုယ်တော်ကို ဆက်သွယ်ခြင်းနှင့် ကိုယ်တော်ထံ ဆုတောင်းခြင်းရှိစဉ်တွင် အလိုအလျောက်ပင် ဧဝံဂေလိစာစောင်များ၌ ဖော်ပြထားသည့် ပုံစံခွက်၊ ပုံစံ၊ စံနမူနာအတိုင်း ကိုယ်တော်ကို အသက်ရှင်ခြင်း ရှိကြသည်။ ဤနည်းဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤပုံစံခွက်၏ ပုံသဏ္ဍာန်အတိုင်း ပုံသွင်းခြင်း၊ သဏ္ဍာန်တူညီခြင်းရှိကြသည် - ဤအရာသည် ခရစ်တော်ကို သင်ယူခြင်း၏ ဆိုလိုရင်းဖြစ်သည် - မ၊ ၁၁:၂၉။ ရော၊ ၈:၂၉။
- D. ဘုရားသခင်ခေါ်တော်မူခြင်းနှင့် ထိုက်တန်စွာ လျှောက်လှမ်းခြင်း၏ စတုတ္ထအချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ချစ်ခြင်းမေတ္တာနှင့် အလင်း၌ အသက်ရှင်ခြင်းရှိရန် ဖြစ်သည် - ဧ၊ ၅:၂၊ ၈။
1. ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားဆိုင်ရာသဘောသဘာဝကို ပါဝင်ဆက်ဆံသူများ၊ မွေ့လျော်ဝမ်းမြောက်သူများ ဖြစ်ရန် လိုအပ်သည် (၂ပေ၊ ၁:၄)။ ဘုရားဆိုင်ရာသဘောသဘာဝသည် ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူသောအရာ ဖြစ်သည် - ဘုရားသခင်သည် ဝိညာဉ်တော်ဖြစ်သည် (ယော၊ ၄:၂၄)။ ဘုရားသခင်သည် ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြစ်သည် (၁ယော၊ ၄:၈၊ ၁၆)။ ဘုရားသခင်သည် အလင်းဖြစ်သည် (၁:၅)။ ဝိညာဉ်တော်သည် ဘုရားသခင်ပုဂ္ဂိုလ်တော်၏ သဘောသဘာဝဖြစ်ပြီး၊ ချစ်ခြင်းမေတ္တာသည် ဘုရားသခင်အနှစ်သာရ၏ သဘောသဘာဝဖြစ်ကာ၊ အလင်းသည် ဘုရားသခင်ထင်ရှားခြင်း၏ သဘောသဘာဝဖြစ်သည်။
 2. ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ကျွန်ုပ်တို့ဝိညာဉ်၌ ကိုယ်တော်နှင့်အတူ သီးသန့်မိတ်သဟာယဖွဲ့ရန် သခင်ဘုရားနှင့်အတူ တစ်ဦးချင်းအချိန်ယူခြင်းကို အချိန်လုံလောက်စွာ အသုံးပြုရန် လိုအပ်သည်။ သို့မှသာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၏ ချစ်ခြင်းအနှစ်သာရဖြင့် ပြည့်ဝ၍၊ ထိုသို့ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့မှတစ်ဆင့် ကိုယ်တော်သည် အခြားသူများကို ထိန်းကျောင်းခြင်း ရှိမည်ဖြစ်ပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြားသူများက ကျွန်ုပ်တို့၌ ကိုယ်တော်ကို မြင်ခြင်းငှာ ကိုယ်တော်၏ထွန်းလင်းပေးသော ခြင်္သေ့သဘာဝဖြင့် ပြည့်ခြင်း ခံရနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ယော၊ ၄:၂၄။ လု၊ ၁၅:၂၀။ မ၊ ၅:၁၅-၁၆။
- E. ဘုရားသခင်ခေါ်တော်မူခြင်းနှင့် ထိုက်တန်စွာ လျှောက်လှမ်းခြင်း၏ ပဉ္စမအချက်မှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်ဖြင့် လျှံထွက်စီးဆင်းခြင်းရှိရန် ဝိညာဉ်၌ ပြည့်ဝနေခြင်းအားဖြင့် အသက်ရှင်ရန် ဖြစ်သည် - ဧ၊ ၅:၁၈။
1. ဟောပြောခြင်း၊ သီချင်းဆိုခြင်း၊ ဆာလံသီချင်းဆိုခြင်း၊ ဘုရားသခင်ထံသို့ ကျေးဇူးတင်ခြင်း၊ ခရစ်တော်ကို ကြောက်ရွံ့ခြင်း၌ အချင်းချင်းထံ ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်ကို ဝန်ခံခြင်းတို့သည် ဝိညာဉ်၌ ပြည့်ဝခြင်း၏ လျှံထွက်စီးဆင်းခြင်းဖြစ်ရုံသာမက၊ ဝိညာဉ်၌ ပြည့်ဝခြင်းရှိရန် နည်းလမ်းလည်း ဖြစ်သည် - အငယ်၊ ၁၉-၂၁။
 2. ဝိညာဉ်၌ ပြည့်ဝခြင်းမှာ ခရစ်တော်၏ပြည့်ဝပြည့်စုံခြင်း၊ ခရစ်တော်၏ လျှံထွက်စီးဆင်းခြင်းဖြစ်လာရန် ခရစ်တော်၏ ကြွယ်ဝခြင်းများဖြင့် ပြည့်ဝခြင်းရှိရန် ဖြစ်သည်။ သခင်ဘုရားကို ခေါ်ခြင်းနှင့် နှုတ်ကပတ်တော်ကို ဆုတောင်းဖတ်ခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ကိုယ်တော်၏ ပြည့်ဝပြည့်စုံခြင်း၊ ကိုယ်တော်၏လျှံထွက်စီးဆင်းခြင်းဖြစ်လာရန် ကျေးဇူးတော်အပေါ် ကျေးဇူးတော်ထပ်ဆင့်ခြင်းအဖြစ် ကိုယ်တော်ကို စဉ်ဆက်မပြတ် လက်ခံရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ၃:၈။ ၁:၂၃။ ၃:၁၉။ ရော၊ ၁၀:၁၂-၁၃။ ဧ၊ ၆:၁၇-၁၈။ ယော၊ ၁:၁၆။

IV. ခရစ်ယာန်အသက်တာကို အသက်ရှင်ခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့က သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ ထိန်းသိမ်းကြပ်မတ်ခြင်းကို လက်ခံရယူခြင်းဖြစ်သည်။

A. ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့၏ အရသာကို ဖယ်ရှားပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့က သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ ထိန်းသိမ်းကြပ်မတ်ပေးခြင်းကို လက်ခံရယူခြင်းအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ရနံ့ကို ပြောင်းလဲပေးလိုသည်။ ယင်းမှာ ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့ ဇာတိအပြင်

လူ၏ အနည်များ၊ အနှစ်များကို ဖယ်ရှားခြင်းအတွက် ထည့်စရာတန်ဆာတစ်ခုမှ တန်ဆာတစ်ခုသို့ အလွတ်ဖြစ်စေပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့၌ ခရစ်တော်၏ စင်ကြယ်သောအရသာရှိလာ၍၊ ခရစ်တော်၏စင်ကြယ်သော မွေးရန်ကို ထွက်ပေါ်စေသည့်တိုင် ဖြစ်စေသည် - ယော၎း၁၁။ ၂ကော၂၃-၁၅။ သီ၎း၁၆။ ၂ဘုရင်၎း၈-၉။

1. “ဝိညာဉ်များ၏အဖ”သည် ဘေးဒုက္ခများနှင့် ဆုံးမတော်မူခြင်းတို့မှတစ်ဆင့် “ကျွန်ုပ်တို့ကို ကိုယ်တော်၏သန့်ရှင်းသော သဘောသဘာဝအား ပါဝင်ဆက်ဆံသူများဖြစ်စေရန်” ပြုပြင်ဆုံးမတော်မူသည် - ဟေဗြဲ၁၂၃-၁၃။
2. ဘေးဒုက္ခများနှင့် ဆုံးမတော်မူခြင်းတို့ကို တစ်ခါမှ မဖြတ်ကျော်ဖူးသောသူတို့သည် ထည့်စရာတန်ဆာတစ်ခုမှ တစ်ခုသို့ လှယ်ခြင်း မခံဖူးသူများဖြစ်ကြသည်။ ထို့ကြောင့် သူတို့၏ဇာတိပင်ကိုစိတ်၊ သူတို့၏အပြင်လူ၊ သူတို့၏အတ္တ အနည်များ၊ အနှစ်များ၊ အဖတ်များ၏အရသာသည် သူတို့အတွင်း၌ ကျန်ရှိနေမြဲဖြစ်ကာ၊ သူတို့၏ရန်သည်လည်း မပြောင်းလဲ ခဲ့ပေ - ယော၎း၁၁။ ရော၎း၂၈-၂၉။ သီ၎း၁၆။

B. မာရိသည် အလွန်အဖိုးထိုက်လှသော နာဒုဆီမွေးစစ်တစ်ပေါင်နှင့် ပြည့်နေသော ကျောက်ဖြူခွက် ရှိခဲ့သည်။ သူမသည် ထို ခွက်ကို ခွဲ၍ သခင်ဘုရားအပေါ်မှာ သွန်းလောင်းသောအခါ “ထိုဆီ၏အမွှေးသည် တစ်အိမ်လုံးကို နှံ့ပြားလေ၏” - ယော၎း ၁၂၂-၃။ မာ၎း၁၄။ ညွှန်း၊ သီ၎း၁၂။

C. ကျောက်ဖြူခွက်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အပြင်လူကို ပုံဆောင်ပြီး၊ ယင်းသည် ကျိုးပဲ့ရန် လိုအပ်ကာ၊ ထိုသို့ဖြင့် အတွင်းလူသည် ထွက်ပေါ်လာနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သခင်ဘုရားသည် ကျွန်ုပ်တို့၌၊ ကျွန်ုပ်တို့အပေါ်များစွာသော နည်းလမ်းများဖြင့် လုပ်ဆောင် နေခြင်းမှာ မြေကြီးတန်ဆာ၊ ကျောက်ဖြူခွက်ဖြစ်သော အပြင်ပိုင်းအခွံကို ကျိုးပဲ့စေရန် ရည်ရွယ်ချက်အတွက်ဖြစ်သည် - ၂ကော၎း၇။ ယော၎း၁၂၃၊ ၂၄။ ရော၎း၂၈-၂၉။

D. ဇာတိအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်သောအရာသည် ဘာမျှမဟုတ်ပေ။ ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်ခြင်းအထဲသို့ ဝိညာဉ်တော်က စေ့စပ်ထုံးဖွဲ့ပေး သည့်အရာသာလျှင် ရေတွက်ဝင်သည်။ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ ဆုံးမခြင်းသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ဇာတိပင်ကိုစိတ်နှင့် အကျင့်များကို ဖျက်ဆီးပြီး၊ ရင့်ကျက်ခြင်းနှင့် ချိုမြိန်ခြင်း၌ သန့်ရှင်းသောဝိညာဉ်တော်၏ စေ့စပ်ထုံးဖွဲ့မှုကို ယူဆောင်လာ သည်။ ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့ပတ်ဝန်းကျင်ရှိ အရာခပ်သိမ်းအား ကျွန်ုပ်တို့၏ဇာတိဆိုင်ရာ ဖြစ်ခြင်းကို ဖြိုချရန် စီစဉ်ထား ပြီး၊ ထိုသို့ဖြင့် ကိုယ်တော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၌ အသစ်သောပင်ကိုစိတ်၊ အသစ်သော အကျင့်စာရိတ္တ၊ အသစ်သော ဂုဏ်အင် လက္ခဏာများကို ပုံပေါ်လာစေနိုင်မည်ဖြစ်သည် - ယော၎း၁၆။ ၂ကော၎း၁၇။ ဂလ၎း၁၅။

E. ကျိုးပဲ့မခံရခြင်းအတွက် အဓိက အကြောင်းရင်းနှစ်ခုရှိသည်။

1. လူတစ်ဦးသည် ကျိုးပဲ့မခံရခြင်းအကြောင်းမှာ သူသည် မှောင်မိုက်၌ ရှိနေခြင်းကြောင့် ဖြစ်သည်။ သူ့ထံသို့ ဖြစ်ပျက် သမျှအားလုံး၌ သူသည် အခြားသူများအပေါ် သို့မဟုတ် ပတ်ဝန်းကျင်အပေါ်မှာ အပြစ်ပုံချတတ်သည်။ သူ၌ ဘုရား သခင်၏ လက်တော်အကြောင်းနှင့် ဘုရားသခင်သည် ထိုသူကို ဆက်ဆံဖြေရှင်းသူဖြစ်ကြောင်း ဖွင့်ပြခြင်း မရရှိပေ - ညွှန်း၊ ယော၎း၁၀း၁၃။ ၆၊ ၁၃။
2. လူတစ်ဦးသည် ကျိုးပဲ့မခံရခြင်းအကြောင်းမှာ သူသည် မိမိကိုယ်ကို အလွန်ပင် ချစ်သောကြောင့်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ သည် ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ အတ္တ-ချစ်ခြင်းအား ဖယ်ရှားပေးပါရန် တောင်းလျှောက်ရမည်။ နားလည်လွဲမှားမှု များနှင့် ကျေနပ်မှုမရှိခြင်းများအားလုံးသည် တစ်ခုတည်းသောအရာ - လျှို့ဝှက်သော အတ္တ-ချစ်ခြင်း မှထွက်ပေါ်လာ ခြင်းပင် ဖြစ်သည်။

F. ကျွန်ုပ်တို့ဖြတ်ကျော်လာခဲ့သည့် အရာခပ်သိမ်းသည် တစ်ခုတည်းသော အကြံအစည်သာ ရှိကြောင်း သိနားလည်ရန် လိုအပ် သည် - ယင်းမှာ ဘုရားသခင်၏အသက်သည် ကျွန်ုပ်တို့မှတစ်ဆင့် လွတ်မြောက်၍ ကျွန်ုပ်တို့၌ ထင်ရှားခြင်းရှိရန်ပင် ဖြစ် သည်။ အတွင်းလူသည် လွတ်မြောက်လာ၍ ထင်ရှားခြင်း ရှိလာသည့်အတိုင်းအတာသို့တိုင် ကျွန်ုပ်တို့၏အပြင်လူသည် ကျိုးပဲ့ကြေမ့ခြင်း ရှိပါစေသော။ ဤအရာသည် အဖိုးထိုက်လှပြီး၊ ဤအရာသည် သခင်ဘုရားအစေခံများ၏ လမ်းပင်ဖြစ် သည် - ယော၎း၁၂၄-၂၆။ ၂ကော၎း၁၅။

**ဝိညာဉ်လွတ်မြောက်ခြင်းနှင့် ဘုရားသခင်၏ထင်ရှားခြင်းအတွက်
အပြင်လူ ကျိုးပဲ့ကြေမွခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် မိတ်သဟာယဖွဲ့ခြင်း**

ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့အား အဘယ်ကြောင့် လောက၌ ထားရှိခဲ့ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့သိရမည်ဖြစ်သည်။ ကိုယ်တော်က ကျွန်ုပ်တို့ကို လောက၌ ထားရှိခြင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ မျက်မှောက်သည် အပြစ်သားများ၊ ယုံကြည်သူများနှင့် လောကတို့၌ ဖြောင့်မတ်ခြင်းအတွက် ဆာလောင်ခြင်းနှင့် ငတ်မွတ်ခြင်းကို ဖြစ်ပေါ်စေဖို့အတွက် ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏အလုပ်၌ ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြားသူများအတွင်း၌ ဆာငတ်မှုကို ဖန်တီးရမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ နားလည်ရခက်သော လန်းဆန်းမှု၊ တန်ခိုး၊ ကျွေးမွေးမှုနှင့် မစမှု ရှိနေရမည်ဖြစ်ကာ၊ အခြားသူများအား ကျွန်ုပ်တို့မျက်မှောက်ရှိနေခြင်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ရှာဖွေရန် ဆွဲဆောင်ခြင်း ရှိရမည်ဖြစ်သည်။ အခြားသူများသည် ကျွန်ုပ်တို့ကို တွေ့ဆုံခြင်းနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံ စကားပြောခြင်း၏ ရလဒ်အနေဖြင့် ဘုရားသခင်ကို ရှာဖွေသည့် အလိုဆန္ဒ ရှိလာသင့်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့က အခြားသူများအား အမြဲပင် သူတို့အတွင်း၌ ဘုရားသခင်အတွက် အလိုဆန္ဒတစ်ခု ဖန်တီးပေးခြင်းမရှိဘဲ၊ သူတို့ကို တွေ့ဆုံခြင်းနှင့် ဆက်သွယ်စကားပြောခြင်းသာရှိမည်ဆိုလျှင်၊ ယင်းမှာ ကျွန်ုပ်တို့ရှုံးနေခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဆိုလိုသည်။ ကျွန်ုပ်တို့က သမ္မာကျမ်းစာကို ဖတ်ခြင်း၊ ဆုတောင်းခြင်း၊ အစေခံခြင်းနှင့် ဧဝံဂေလိဟောပြောခြင်းတို့က လူအတွင်း၌ ထိုသို့ တန်ခိုးကြီးမားသော ဆာငတ်မှုကို မဖြစ်ပေါ်စေလျှင်၊ ကျွန်ုပ်တို့၏ အလုပ်သည် အရှုံးပေါ်နေခြင်းဖြစ်သည်။ (*The Collected Works of Watchman Nee*, vol. 42, p. 238)

ဘုရင်များဒုတိယစာစောင် ၄ က ရှုန်မြို့သူမိန်းမက ဧလိရဲ့ကို ဧည့်ဝတ်ပြုခြင်းအကြောင်းကို ပြောထားသည်။ သမ္မာကျမ်းစာက “တစ်နေ့သ၌ ဧလိရဲ့သည် ရှုန်မြို့သို့သွားရာတွင်၊ ထိုမြို့၌ ချမ်းသာကြွယ်ဝသော မိန်းမတစ်ယောက်သည် ဧလိရဲ့ကို ကျွေးခြင်းငှာ ခေါ်ပင့်လေ၏။ နောက်မှ ထိုလမ်းသို့ သွားသောအခါ၊ ကျွေးခြင်းကို ခံအံ့သောငှာ ထိုအိမ်သို့ ဝင်တတ်၏။ မိန်းမကလည်း မိမိခင်ပွန်းအား ငါတို့နေရာလမ်းဖြင့် အစဉ် သွားလာသော ဤသူသည် ဘုရားသခင်၏ သန့်ရှင်းသောလူဖြစ်သည်ကို ကျွန်ုပ်ရိပ်မိ၏” ဟုပြောထားသည် (အငယ်၊ ၈-၉)။ ဧလိရဲ့သည် ရှုန်မြို့ကို ဖြတ်သွားခဲ့သည်။ သူသည် မည်သည့်ဝေငှချက်ကိုမျှ မပြောခဲ့ပါ သို့မဟုတ် အံ့ဖွယ်နိမိတ်လက္ခဏာတစ်ခုကိုမျှ မလုပ်ခဲ့ပါ။ သူသည် ဖြတ်သွားသောအခါတိုင်း လှည့်လာ၍ ထိုနေရာမှာ အစာသုံးဆောင်လေသည်။ ထိုမိန်းမက သူ့အား သူ့အစာစားသည့် နည်းလမ်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်၏လူတစ်ဦးဖြစ်ကြောင်း ခွဲခြားသိမြင်နိုင်ခဲ့လေသည်။ ဤသည်မှာ ဧလိရဲ့က အခြားသူများထံ စွဲမှတ်စေသည့် အရာပင် ဖြစ်သည်။

ယနေ့ ကျွန်ုပ်တို့သည် မိမိကိုယ်ကို မေးရမည် “ကျွန်ုပ်တို့က အခြားသူများအား မည်သည့်အရာကို စွဲမှတ်စေပါသနည်း။ ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ ထွက်လာသည့်အရာသည် အဘယ်နည်း?” ကျွန်ုပ်တို့က အပြင်လူကျိုးပဲ့ကြေမွရမည်ဟု ထပ်ခါထပ်ခါ ပြောခဲ့ကြပြီ။ အပြင်လူသည် ကျိုးပဲ့ကြေမွခြင်းမရှိလျှင် ကျွန်ုပ်တို့ထံမှ အခြားသူများ စွဲမှတ်သွားမည့်အရာသည် အပြင်လူသာဖြစ်မည်ဖြစ်ပြီး၊ အခြားမရှိပေ။ ကျွန်ုပ်တို့က အခြားသူများကို ဆက်သွယ်သည့်အခါတိုင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အတ္တကိုချစ်ခြင်း၊ ခေါင်းမာခြင်းနှင့် မာနကြီးခြင်းဟူသော နှစ်လိုဖွယ်မရှိသည့် ခံစားမှုကို ပေးကောင်းပေးနိုင်သည်။ သို့မဟုတ် ကျွန်ုပ်တို့သည် အလွန်တော်ကြောင်း၊ အလွန်အမင်း စကားပြောကောင်းလှကြောင်း စွဲမှတ်စေခြင်း ပေးကောင်းပေးနိုင်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့က အခြားသူများအား ကောင်းမွန်ပါသည်ဟုဆိုသော စွဲမှတ်စေခြင်း ပေးကောင်းပေးနိုင်သည်။ သို့သော် ဤစွဲမှတ်စေခြင်းသည် ဘုရားသခင်ကို ကျေနပ်စေပါသလား? ၎င်းသည် အသင်းတော်၏အလိုအပ်မှုကို ဖြည့်ဆည်းပါသလား? ဘုရားသခင်သည် ကျေနပ်နှစ်သိမ့်ခြင်းမရှိသလို၊ အသင်းတော်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကောင်းမွန်ပါသည်ဟုဆိုသော စွဲမှတ်စေခြင်းများကို မလိုအပ်ပေ။

ကျွန်ုပ်တို့၏အပြင်လူသည် ကျိုးပဲ့ကြေမွခြင်းမရှိလျှင် ကျွန်ုပ်တို့၏ဝိညာဉ်သည် လွတ်မြောက်နိုင်မည်မဟုတ်ပါ။ အခြားသူများအား စွဲမှတ်စေသည့်အရာမှာ ဝိညာဉ်၏စွဲမှတ်စေခြင်း ဖြစ်မည်မဟုတ်ပေ။

အခြားသူများ၌ စွဲမှတ်ထင်ကျန်စေသည့်အရာသည် ကျွန်ုပ်တို့ကိုယ်တိုင်၌ ရှိနေသည့် အသန်စွမ်းဆုံးသော အပိုင်းကဏ္ဍဖြစ်သည်။ (*The Collected Works of Watchman Nee*, vol. 54, “The Breaking of the Outer Man and the Release of the Spirit, pp. 238, 237)